
Gostynin, 27 października 2016r. 

Pan/i 

…………………………………….. 

 

Zapraszam na XXV Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 8 listopada 2016r. o godz. 
9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 

4. Informacja dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za rok 
szkolny 2015/2016 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 

5. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: odrzucenia wniosku z dnia 4 października 2016r. sołectwa Baby Górne 
– Zieleniec o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2016r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przyjęcie w użyczenie na okres 10 lat 
zabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 70/3 o pow. 0,66 ha położoną na terenie wsi 
Gorzewo gm. Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zniesienia statusu pomnika przyrody. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie mienia z Zasobu Własności 
Rolnej Skarbu Państwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany „Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Miałkówek, Lucień i 
Kazimierzów” zatwierdzonego Uchwałą Nr 301/XLVI/2006 Rady Gminy Gostynin z dnia 27 
października 2006r. dla działki nr ewid. 112 w m. Miałkówek, gm. Gostynin. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 84/XVII/2015 z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa 
obliczenia podatku rolnego na rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2017 
obowiązujących na terenie Gminy Gostynin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2017 rok oraz zwolnień od tego podatku. 

16. Podjęcie informacji w sprawie: średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku leśnego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 



18. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

19. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

21.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

22.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

23.  Zakończenie obrad Sesji.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy
   

Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., 
poz. 446) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu 
brania udziału w pracach organów gminy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół 

z obrad XXV Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 8 listopada 2016r. 

 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Prawnik - Konrad Wypych 

6. Kierownik RRiG - Bożena Durma 

7. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

8. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

9. Dyrektor ZSPiG w Białotarsku – Adam Świderski 

10. Dyrektor ZSPiG w Lucieniu – Ilona Dan 

11.  Dyrektor ZSPiG w Emilianowie – Marzenna Kozłowska 

12. Dyrektor ZSPiG w Sierakówku – Elżbieta Mańkowska 

13. Z-ca Dyrektora SP w Sokołowie – Beata Milczarek 

14. Dyrektor SP w Teodorowie – Elżbieta Marciniak 

15. Dyrektor SP w Zwoleniu – Tadeusz Fijałkowski 

16. Dyrektor ZSPiG w Solcu – Anna Wojciechowska 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Dyrektorów szkół, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli 

poszczególnych referatów, Prawnika, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, prosiłabym, jeśli będzie taka możliwość, w tym roku jeszcze poprawić wyjazd na 

drogę tą powiatową, chodzi o ten wyjazd z Rogożewka, na przeciwko nas, jak ja mieszkam, Pani 

Sołtys mi zgłaszała, powiedziała, że już jest kiepski ten wyjazd. Dlatego proszę, jak byłaby taka 

możliwość i byliby, jacyś Panowie, tam w naszych stronach, to prosiłabym o poprawienie tego 

wyjazdu. 

 

 



Radna Jolanta Sulma zgłosiła 2 interpelacje: 

1. Ja chciałabym prosić o wyrównanie drogi we wsi Feliksów, między Feliksowem, a Skrzanami, 

ponieważ są bardzo duże dziury i nie można swobodnie przejeżdżać. 

2. A drugą mam taka interpelacje i prośbę, o uwzględnienie na przyszły budżet 2017, drogi Skoki – 

Kiełpieniec. 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, mieszkańcy Sierakówka czekają na to kruszywo, co im Wójt obiecał na zebraniu, 

żeby załatać to błoto i te dziury, jeżeli byłoby to możliwe jeszcze przed zimą. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Informacja dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za rok 

szkolny 2015/2016 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: do Rady trafiły 

informacje z poszczególnych szkół, były też przedmiotem Komisji Oświaty.  

Działając na podstawie ustawy o systemie oświaty, Wójt Gminy Gostynin przedstawia Radzie 

Gminy Gostynin informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016, w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gostynin. Informacja zawiera:  

1. Sieć szkół podstawowych, gimnazjalnych i oddziałów „0” oraz liczbę uczniów (zał. nr 1) 

2. Wyniki sprawdzianu w klasie szóstej (zał. nr 2) 

3. Wyniki egzaminu gimnazjalnego (zał. nr 3) 

4. Wykaz remontów i inwestycji oświatowych (zał. nr 4) 

5. Szczegółowe informacje w zakresie: (zał. nr 5) 

- wykaz kadry pedagogicznej, 

- wykaz kadry administracyjnej i obsługowej, 

- dowożenia uczniów, 

- dożywiania, 

- otrzymywanych stypendiach, 

- opiece pielęgniarko – lekarskiej. 

6. Indywidualne informacje o realizacji zadań statutowych poszczególnych szkół – 8szt. 

 

Radna Ewa Michalska: ta informacja została przez Komisję przyjęta, Pani Sekretarz nam te 

informację przedstawiła. Ale byśmy chcieli, żeby oczywiście Państwo Dyrektorzy nam pokrótce 

jeszcze przedstawili, jak to wygląda w szkołach. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jak co rocznie bardzo o 

taka informację prosimy. 

 

1. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej w Zwoleniu przedstawił Pan Dyrektor Tadeusz 

Fijałkowski. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

2. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Białotarsku przedstawił Pan Dyrektor 

Adam Świderski. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

3. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Emilianowie przedstawiła Pani 

Dyrektor Marzenna Kozłowska. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Bardzo bym chciała zaprosić Komisję Oświaty do naszej szkoły, prosiłabym, żeby Komisja 

Oświaty zobaczyła nasz teren wokół szkoły, nasze boisk itd. i pochyliła się nad tym problemem. Bo 



tak naprawdę nie mamy, my sobie tam jakoś poradziliśmy trochę, w lesie tam mamy boisko, są 

jakieś tam bramki, ale tak naprawdę brakuje nam. I bardzo bym prosiła, gdyby Komisja Oświaty 

zechciała do nas przyjechać i zobaczyć. I o to proszę. 

 

4. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Lucieniu przedstawiła Pani Dyrektor 

Ilona Dan. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Sierakówku przedstawiła Pani Dyrektor 

Elżbieta Mańkowska. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Marek Balcerzak opuścił salę posiedzenia). 

 

6. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Solcu przedstawiła Pani Dyrektor Anna 

Wojciechowska. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

7. Informację Zespołu Szkoły Podstawowe w Sokołowie przedstawiła Pani Z-ca Dyrektora Beata 

Milczarek. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

8. Informację Szkoły Podstawowej w Teodorowie przedstawiła Pani Dyrektor Elżbieta Marciniak. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo 

Dyrektorzy, ja w imieniu wszystkich Radnych chciałem Państwu podziękować za precyzyjne 

informacje na temat funkcjonowania Państwa szkół. Z tego wynika absolutne zaangażowanie 

Państwa w rozwój społeczności uczniowskiej, jak również w tą sferę materialną, za to Państwu 

bardzo dziękujemy. Również proszę te podziękowania przekazać swoim nauczycielom, 

pracownikom obsługi. Jednocześnie chcę Państwa zapewnić, że Radni pochylają się nad wszystkimi 

wnioskami kierowanymi na Komisję, na Radę, ale oczywiście w ramach możliwości budżetowych 

są one realizowane. I na pewno będziemy uczestniczyli również i w tym roku i następnym roku, 

realizacji Państwa wniosków i zamierzeń. Ja ze swojej strony dziękuje. 

Wójt: Szanowni Państwo, bardzo, serdecznie dziękuję Wam za zaangażowanie wasze w procesy 

edukacyjne i opiekę nad mieniem którym zarządzacie, bardzo serdecznie dziękuję za wasze 

szczególne zaangażowanie, bo za prace macie wynagrodzenie oczywiście, ponadto za 

zaangażowanie bardzo dziękuję. Sprawa dowozu dzieci przez PKS oczywiście jest tematem, o 

którym doskonale wiemy i staramy się na bieżąco te wszystkie problemy wyjaśniać, rozwiązywać. 

Incydent z Sierakówka, oczywiście w mojej ocenie, to jest zachowanie karygodne, jeżeli chodzi o 

kierowcę, bo czy lustro było, czy lustra nie było, posiadał kategorię określoną prawa jazdy, która go 

uprawnia do prowadzenia pojazdów i gdzieś pojechałby w Polskę, trudne skrzyżowanie, tez nie 

byłoby lustra, nie wyjechałby? Oczywiste, zwykle jakieś zachowanie, zostało to wyjaśnione z 

Prezesem. Prezes PKS podjął takie zobowiązanie, że oczywiście będzie starał się ten tabor 

wymieniać, unowocześniać, odmładzać w najbliższej specyfikacji odnośnie dowozu, którą 

przygotowujemy postaramy się zawrzeć, jakiś tam maksymalny wiek taboru, który można dopuścić 

do realizacji tego zadania. To w jakimś stopniu ograniczy te stare, zużyte już pojazdy, które używają 

do realizacji tego zadania.  Oczywiście PKS jest zainteresowany świadczeniem dalej nam tych 

usług, ale oczywiście musi występować w przetargu, musi spełniać określone w tym zakresie 

kryterium. Chciałem też jeszcze Państwa poinformować, że jest ogłoszony w Ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego, nabór wniosków, na stronie funduszy dla 

Mazowsza w sprawie edukacji ogólnej. To jest skierowane do szkól podstawowych i szkół 

gimnazjalnych i też i ponad gimnazjalnych. Proszę o zainteresowanie na stronie, ewentualne wasze 

wnioski, prośby proszę kierować do Pani Agaty Uczciwek. Termin naboru jest 28 listopada 

maksymalnie, w związku z tym w jak najkrótszym czasie proszę się wypowiedzieć w tym zakresie, 

czy macie w tym zakresie jakieś pomysły i jakieś wnioski. Jest to skierowane też do szkół, które 

brały udział w latach 2012-2013 w Programie „Cyfrowa Szkoła” lub analogicznie w programach, 



które są wyposażone i które mają odpowiedni potencjał do rozwijania kompetencji cyfrowych. Na 

stronę proszę zajrzeć  „fundusze dla Mazowsza”, tam są szczegółowe informacje i opisany projekt 

naboru. Termin składania wniosków jest od 14 do 28 listopada 2016r.  Jeszcze raz bardzo serdecznie 

dziękuję za informację, za waszą pracę, za zaangażowanie. Proszę też przekazać podziękowania 

swoim nauczycielom, pracownikom obsługi. Bardzo serdecznie dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo 

Radni, oczywiście zdecydowaliśmy się na ten porządek realizacji dzisiejszego posiedzenia, ale Pan 

Wójt proponuje pewną zmianę, ja myślę, że ona nie zaburzy tutaj całościowo realizacji następnych 

punktów i proszę Pana Wójta o informację. 

Wójt: Szanowni Państwo, w związku z zaistniałym problemem, jeśli chodzi o odbiory gabarytów, 

wrzesień – październik, wtedy na terenie gminy wywołało wiele kontrowersji, część została 

zabranych, część nie została zabranych, akurat tak się składa, że mamy przedstawicieli ZGRP, które 

akurat  naszym sektorem zajmują się bezpośrednio i chciałbym, żeby wyjaśnili, co spowodowało, że 

takie zamieszanie powstało, jakie są tego przyczyny, skąd to się wzięło, żeby Panie nam 

odpowiedziały. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja zapytam Państwa 

Radnych, ja myślę, że nie będziemy tutaj wnosili sprzeciwu, żeby ten porządek zmienić, na tyle, 

żeby uzyskać informację o rzeczach ważnych dotyczących naszych mieszkańców. Już bez 

głosowania po prostu. 

Pracownik ZGRP: na wstępie biuro ZGRP chciałoby podziękować za zaproszenie na dzisiejsze 

posiedzenie. Do biura ZGRP w ostatnim czasie trafiły liczne zgłoszenia od mieszkańców oraz 

sołtysów gminy Gostynin, odnośnie problemów zaistniałych podczas realizowanej w miesiącu 

wrześniu oraz październiku tego roku zbiórki odpadów. Biuro Związku chciałoby złożyć 

przeprosiny w związku z nieterminowym odbiorem odpadów wielkogabarytowych oraz 

poremontowych przez firmę Eneris Surowce S. A., także przeprosić w związku z brakiem odbioru 

odpadów poremontowych, co było przede wszystkim związane z brakiem wniosków złożonych 

przez mieszkańców gminy Gostynin. Do Biura Związku dotarły informacje, że część mieszkańców 

nie otrzymała ulotki, sporządzonej dla mieszkańców dotyczącej zasad segregacji będącej 

załącznikiem do harmonogramu odbioru odpadów na 2016r. Ulotka i harmonogramy były 

dystrybuowane przez firmę Eneris Surowce S. A. W ulotce tej były informacje zawarte o 

konieczności złożenia do Biura ZGRP wniosku na odbiór odpadów poremontowych w terminie od 

14 do 7 dni przed mobilną zbiórką. W gminie Słupno oraz w gminie Starej Białej zdarzyła się 

podobna sytuacja, część mieszkańców nie złożyło wniosków na odbiór odpadów poremontowych, 

co skutkowało brakiem odbioru tego typu frakcji odpadów. Wówczas podjęta została decyzja, że 

odpady te niestety nie mogą być odebrane w ramach dodatkowego interwencyjnego odbioru. Tak 

też w przypadku gminy Gostynin nie może być zrealizowany dodatkowy termin, więc Biuro ZGRP 

zwraca się z prośbą uprzejmą do mieszkańców gminy Gostynin o przygotowanie odpadów 

poremontowych do wystawienia podczas kolejnej mobilnej zbiórki, która jest planowana na 2017 

rok. Także jest konieczność, tak jak było do tej pory, czyli od 2013 roku, konieczność złożenia 

wniosków na 14 do 7 dni przed terminem zbiórki. Chcemy też poinformować, że istnieje możliwość 

bezpłatnego oddania odpadów poremontowych do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych (tzw. PSZOK), który jest zlokalizowany w Gąbinie. I PSZOK ten posiada też 

dodatkową usługę transportu odpadów tj. koszt 3,69zł brutto liczone od kilometra. W dniu 

dzisiejszym posiadamy przy sobie aktualne ulotki dla mieszkańców też z zasadami odbioru 

odpadów poremontowych.  Wnioski na odbiór odpadów poremontowych, a także ulotki dotyczące 

PSZOK, gdyby sołtysi byli zainteresowani tymi ulotkami, informacjami, to chętnie je przekażemy 

w dniu dzisiejszym. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: Pani nas tutaj bardzo pięknie poinformowała, co powinno być, tylko ja 

chcę zadać jedno pytanie, kontaktowałam się z Państwem w czwartek, tydzień temu miał być 

telefon, czekałam na ten telefon, przepraszam kontaktowałam się w środę, czekałam w czwartek, 

piątek, poniedziałek i dzisiaj mamy wtorek. Nikt od Was się nie odezwał, chciałam porozmawiać z 

osobą kompetentną, stwierdziłyście Panie, że Pani Dyrektor jest na spotkaniu, ktoś oddzwoni, 



dobrze. Po drugie, to co Pani przeczytała, mieszkańcy dostali, tylko pytam się, dlaczego tak późno, 

pytam się kto się dowiadywał u sołtysów, czy dotarły harmonogramy, czy ludzie mają załączniki, 

czy ktoś z Państwa się pofatygował, czy dopiero wtedy, gdy na moją interwencję we wrześniu był 

telefon, że odpady nie zostały zabrane, jako pierwsza wieś Bierzewice? Pytam się, gdzie byliście? 

My jako Radni daliśmy Wam kredyt zaufania i niestety kredyt się skończył. Zostaliśmy oszukani, 

bo, jeżeli ktoś ode mnie w styczniu odbiera odpady komunalne przypuśćmy, ja mówię w imieniu 

mieszkańców Bierzewic, wy je zabieracie, przyjeżdżacie w miesiącu wrześniu i mówicie, że tego 

nie zabierzecie. Pytam się, z tego co Pani mówi, to, żeście po prostu zrzucili winę na mieszkańców, 

bo mieszkaniec nie złożył wniosku na 14 do 7 dni. Pytam się, gdzie to było? Przetargi, żeście mieli 

od czerwca, zakończyliście je w styczniu, z tego, co pamiętam i nie było czasu najprawdopodobniej 

na rozdanie harmonogramów. Ja jako zwykły mieszkaniec płacę Wam podatek i żądam, żeby taka 

informacja do mnie dotarła, a ona do mnie nie dotarła. Więc po raz kolejny pytam i proszę mi na to 

pytanie odpowiedzieć, dlaczego nie były przeprowadzane u sołtysów, jakiekolwiek.., nikt się z 

Państwa nie zgłosił i nie zapytał w weryfikacjach, czy dotarł do mieszkańców harmonogram, czy 

dotarły wnioski, jak powinien ten wniosek wyglądać, kiedy powinien być złożony. Wy żeście się 

pojawili wtedy, kiedy była interwencja i żeście zbierali wnioski. Pytam się, po co te wnioski były 

wtedy zbierane? Bo ja nie bardzo to rozumie i nie rozumie, dlaczego Wy mnie informujecie po 

terminie o tym, co ja powinnam zrobić. Ja uczciwie, jako mieszkaniec segreguję te śmieci, staram 

się, a niestety one są później inne nie zabierane, bo ktoś, gdzieś popełnił błąd. Nie szukajcie tego 

błędu wśród mieszkańców, bo nie mieszkańcy go zrobili, tylko firma, którą Wy, żeście wyłonili w 

przetargu. I Pani mi mówi, informuje mnie, gdzie mnie to irytuje, Pani mi mówi to samo, co 

dostałam do domu, a to nie jest rozwiązanie problemu. Problem proszę rozwiązać u siebie, a nie u 

nas. Nas proszę poinformować, co dalej z tym zrobicie, dlaczego ktoś ma trzymać śmieci do 2017 

roku, ja tego nie rozumie. Czy Panie potrafią mi odpowiedzieć na to pytanie dzisiaj?  

Pracownik ZGRP: jeśli chodzi o informację..? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: nie, na to pytanie. Dlaczego te śmieci nie zostaną zabrane w tym roku. 

I ja oczekuję takiej odpowiedzi. Bo, to, żeście Panie przyjechały i jesteście tak jakby 

przedstawicielami tej firmy, to z tego co ja zrozumiałam w tej chwili, jesteście osobami 

niedecyzyjnymi, a ja chcę znać odpowiedź od dwóch tygodni, kiedy te śmieci w końcu zostaną 

zabrane z mojej miejscowości, z mojego okręgu, tj. Legarda, Bierzewice, Podgórze. To są trzy 

miejscowości i ja chcę znać odpowiedź, od trzech tygodni i jej nie mogę uzyskać. Oszukujecie 

mnie, twierdzicie, że będzie telefon, że ktoś oddzwoni, ja czekam, obiecuję mieszkańcom, że im coś 

na ten temat odpowiem, ale niestety cisza jest w słuchawce. Dzisiaj mi Pani to samo mówi, co 

dostałam dwa tygodnie temu, co ja mam powiedzieć ludziom? Są osoby, które odwiozły do Gąbina, 

kto im zwróci koszty za dowóz? Jesteście w stanie zapłacić? Powinni Was obciążyć, bo każdy 

uczciwie te śmieci wystawia, płaci za nie, a został oszukany. I Wy zamiast nas przeprosić, to Wy 

nam pisma wyjaśniające wysyłacie i nas pouczacie, jak powinien wyglądać wniosek?  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jeżeli dobrze 

zrozumiałem, to Pani nas tutaj poinformowała, że jak gdyby tej dodatkowej zbiórki nie będzie? I 

pytanie jest, bo jeżeli nie zostały odebrane te śmieci, co stoi na przeszkodzie, żeby ta dodatkowa 

zbiórka, jeżeli to nie zostało wykonane, została wykonana teraz, bo rzeczywiście trudno jest te 

śmieci, pielęgnować do przyszłego roku. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: Panie Przewodniczący, jeżeli Związek nie weryfikował u sołtysów, 

czy ludzie dostali harmonogramy i czy dostali pouczenia, jak należy wniosek, kiedy należy ten 

wniosek złożyć, tego problemu by nie było. Ktoś popełnił błąd, popełniła go firma, bo firma jest od 

tego, żeby pilnowała porządku. Ja jestem zwykłym mieszkańcem, ja płacę i ja wymagam. Mnie 

trzeba poinformować. Nie wszyscy mają internet. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: chwileczkę, bo tutaj do 

błędu, jak gdyby się Związek przyznał, o ile dobrze mogę to tak interpretować, tylko tutaj jak gdyby 

jest brak czynnika naprawczego, jeżeli dobrze rozumie, co tu Pani powiedziała, bo jeśli nie zostały 

zabrane, to jak gdyby naprawiamy sprawę, wyznaczamy termin, informujemy mieszkańców, 

zabieramy to wtedy i wtedy. 



Radna Elżbieta Tyszkiewicz: no tak, ale Panie Przewodniczący, ale Pani powiedziała, że nie zostały 

zabrane dlatego, że wniosek nie został złożony, a ja jeszcze raz pytam, zostało to tak jakby 

przekazane na mieszkańców, ale Pani nie powiedziała dlaczego te wnioski nie były złożone, więc ja 

uzupełniam, dlatego, że nikt nie poinformował mieszkańców, że takie wnioski należy złożyć i 

koniec. Gdzie tkwi błąd? Po stronie Waszej no niestety, nie zganiajcie tego na ludzi, bo my na dzień 

dzisiejszy wiemy, że trzeba złożyć wniosek.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: może jeszcze się tutaj 

Pani odniesie do konkretnego pytania Pani Radnej. 

Pracownik ZGRP: Biuro Związku, przed dystrybucją harmonogramu na 2016 roku, przygotowało 

specjalnie dla mieszkańców, taką informację, przesłało tą informację do firmy Eneris Surowce S. A. 

Firma Eneris miała tą informację razem z harmonogramem przekazać mieszkańcom. W miesiącu 

kwietniu, tak jak wiemy, odbywała się też zbiórka wiosenna, żadnych zgłoszeń od mieszkańców nie 

było. Firma Eneris niezgodnie z umową odbierała wszystkie wystawione odpady poremontowe. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: tak, a wie Pani dlaczego odbierała? Dlatego, że nie dotarły 

harmonogramy i wnioski, dlatego wszystko odbierała. I widzi Pani, to nie jest mieszkaniec winien, 

który nieświadomie to zrobił i Wy nie przypisujcie winy mieszkańcom, bo wasza informacja, którą 

ja dostałam, to po prostu mnie doprowadziła do szału. Bo uważacie, że my jesteśmy winni, jako 

mieszkańcy, bo my nie złożyliśmy wniosku, a my nie złożyliśmy, bo Wy nie zadbaliście o to, żeby 

do nas te wnioski i harmonogramy dotarły. I temat jest załatwiony. Ja chcę uzyskać, tak jak 

powiedziałam, odpowiedź, kiedy te śmieci będą zabrane? Bo mieszkańcy nie zgodzą się, żeby to 

stało, co u niektórych przed domem, do 2017 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: i tak by się należało 

zachować. 

Radny Jerzy Węglewski: bo to niestety stoi przy drogach. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: przy drogach, niestety sedesy, brodziki, bo ktoś nie ma gdzie tego 

schować. Są osoby, które mają swoje gospodarstwo, gdzieś to schowa, ale jest np. takie osiedle, że 

ktoś przy ulicy tego nie wystawi i nie zostawi tego do Bożego Narodzenia. 

Pracownik ZGRP: absolutnie tutaj ZGRP nie widzi winy wśród mieszkańców, bo jesteśmy 

przekonani, że gdyby ta informacja skutecznie dotarła do wszystkich mieszkańców, to te wnioski by 

nam spływały. Jedyne, co tutaj na swoją obronę możemy powiedzieć, to jest to, że faktycznie w 

kwietniu było wszystko odbierane, do nas nie spadały żadne zgłoszenia od mieszkańców, więc my 

byliśmy wtedy przeświadczeni, że ta informacja po prostu dotarła do wszystkich. Ta sytuacja 

dotycząca braku informacji na harmonogramach, tak na dobrą sprawę pojawiła się podczas tej 

ostatniej zbiórki.  

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: dlatego, że już inny Pan obsługiwał samochód, który odbierał te 

śmieci i nie chciał ich zabierać, po prostu, a ten, który wcześniej był odbierał wszystko jak leciało. 

A ten Pan, te śmieci, które były wystawione, po prostu je segregował i powstał wtedy wielki bunt, 

ludzie się zdenerwowali, zaczęli wydzwaniać do sołtysa do radnych, do gminy. Jest pracownik 

gminy, który siedzi obok i wie jakie są sytuacje do dnia dzisiejszego. Więc jeszcze raz powtarzam 

sama informacja Państwa, która dotarła i została wysłana teraz, no po prostu obraża ludzi. 

Powinniście tych ludzi przeprosić i konkretny termin podać odbioru tych śmieci. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, bo argumenty z 

Państwa strony i z naszej strony są konkretne, z naszej bardziej konkretne, no, ale nie można czekać 

z odbiorem tych śmieci do przyszłego roku. I teraz tak naprawdę należałoby uzyskać odpowiedź, 

jakie działania sprecyzuje Związek w stosunku do wykonawcy, czyli firmy Eneris, żeby on to po 

prostu zabrał. Nie jest to nic trudnego. Po prostu informacja znowu do sołtysów, zbiórka wtedy i 

wtedy, proszą o uzupełnienie wniosków, tak to uważam. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: i ja uważam..  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: a przeciwności to ja tutaj 

nie widzę, bo usługa nie została prawidłowo wykonana. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: a mieszkańcy płacą większe składki i oczekują tego, żeby te śmieci 

zostały odbierane.  



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: także proszę to 

przemyśleć, bo ja wiem, ze firmy wywożące te śmieci, tam się okopują na różne sposoby, ale myślę, 

że tak macie sformułowaną umowę z nimi, żeby w takich sytuacjach były możliwe czynniki 

restrykcyjne, tak? Czyli albo kara, albo realizacja zamówienia.  

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja uważam, że sołtysi są takimi osobami, że najlepiej docierają do 

mieszkańców i tak jak było pierwszym razem, informacje, które pozyskali dla Związku sołtysi, 

chwała im za to, bo zrobili bardzo dobrze, i dobrze Państwo o tym wiecie, i gdyby były takie 

weryfikacje z sołtysami prowadzone, nawet telefoniczne,  to też na pewno ta sytuacja wyszłaby na 

jaw dużo, dużo wcześniej. Ale ja mówię, Wy, żeście to komuś zlecili, ktoś u Was ten przetarg 

wygrał, tą firmę wyłoniliście i daliście sobie święty spokój. Ale niestety do Was należy to, że Wy 

powinniście w terenie sprawdzać, czy to wszystko w terenie dobrze funkcjonuje. Ja już tutaj nie 

chcę mówić o wielu innych zarzutach pod kątem tej firmy, która odbiera te śmieci i o dbanie o 

mieszkańców, o proszenie się o wymianę kosza, który został uszkodzony, o urwanie klapy i my 

naprawdę jako sołtysi i radni wysłuchujemy takie rzeczy. Bo ktoś dzwoni do Pana do tej firmy, 

która to uszkodziła, Pan to ignoruje, wręcz, sposób taki dość nieładny się do mieszkańców odzywa. 

My nie skarżymy tego, bo trudno, żebym ja jako Radna bez przerwy do Was wydzwaniała i Was 

informowała o takich sprawach. Wy jesteście od tego, Wy powinniście to weryfikować z sołtysami, 

Wy powinniście z nimi mieć kontakt, bo to są osoby, które na co dzień przebywają z mieszkańcami, 

a nie osoba, która reprezentuje firmę, którą Wy, żeście wyłonili w przetargu i tak naprawdę jeszcze 

do końca swoich obowiązków nie wykonuje, albo wykonuje je nieuczciwie, więc zastanówcie się 

nad tym, bo ja jako pierwsza osoba, jako Radna będę i wystąpię z wnioskiem o rozwiązanie umowy, 

którą mamy z Wami zawartą, jeśli będzie taka możliwość, bo nie mogą takie sytuacje dalej się 

powtarzać na terenie naszej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja myślę, że oczekiwania 

tutaj ze strony Rady Gminy są jasne? Kiedy będą zabrane śmieci i w jaki spokój zamierzacie 

Państwo to nadzorować i proszę tutaj z Urzędem być w kontakcie i z Radnymi, z Sołtysami, 

żebyście Państwo nam poprawnie, zgodnie z kryteriami zabrali te śmieci. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: cały czas opłaty idą w górę. To nie jest tak fajnie, to, że my do tego 

Związku należymy, to dobrze, że należymy, ale możemy równie dobrze z niego wystąpić 

podejrzewam i nie ma żadnego problemu, bo nic nas, aż tam tak nie zobowiązuje, jeżeli tak będzie 

dalej. Ja oczekiwałam odpowiedzi, której i tak nie dostałam od trzech tygodni. 

Wójt: w ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie Zarządu ZGRP, w którym ja też uczestniczyłem, 

jako nie będący członkiem Zarządu, ale jako gmina zainteresowana problemem, z firmą Eneris 

Dyrektorem Oddziału w Tomaszowie Mazowieckim, gdzie zostały te wszystkie pretensje, 

roszczenia, jak gdyby nasze Dyrektorowi, pracownikom oddziałów, którzy bezpośrednio nas tutaj 

obsługują. Trwają rozmowy w sprawie wyjścia z tego problemu i ogarnięcia tego zagadnienia. Mają 

się odbyć kolejne jakieś spotkania robocze, rozumie, z pracownikami firmy Eneris i pracownikami 

Biura Związku w tym temacie, myślę, że zostaną wypracowane jakieś pomysły w tym zakresie. O 

ile w zakresie odbioru tych odpadów zmieszanych od posiadłości zamieszkałych większych 

problemów nie ma, tam są pojedyncze sprawy uszkodzonego kosza i po to Dyrektor Oddziału 

zatrudnił drugą osobę, która pracuje w Szczawinie Kościelnym w tym biurze oddziału, żeby ta 

obsługa mieszkańców znacząco została poprawiona, która ma wspomóc Pana Piotra Szymaszka w 

tym zakresie. W nieruchomościach zamieszkałych większych problemów nie ma, jeżeli chodzi o 

frakcję segregowaną, która realizuje ZK, czy o frakcję zmieszana, która realizuje firma Eneris, 

problemy są oczywiście też z nieruchomościami niezamieszkałymi, czyli z osobami prowadzącymi 

działalność gospodarczą, które też wyjaśniamy, tzn. Biuro Związku tutaj wyjaśnia i myślę, że w 

najbliższym czasie zostaną wypracowane jakieś w tym zakresie pomysły i ten temat uda się nam 

naprawić, bo oczywiście skrajnym przypadkiem jest rozwiązanie umowy z firma Eneris, czego ja 

osobiście nie chciałbym, bo to spowoduje kolejne zamieszanie, kolejne dwa, trzy miesiące zanim 

nowy podmiot ewentualnie by to w tych trzech gminach, bo tym piątym sektorem jesteśmy trzy 

gminy, więc to jest duże wyzwanie, bo jest dużo nieruchomości i nie da się tego w ciągu jednego 

dnia ogarnąć. Spowodowałoby to kolejne dwu-trzymiesięczne zamieszanie, więc daleki jestem, 



żeby rozwiązywać umowę na tym etapie, ale skrajnie oczywiście Zarząd Związku też taki pomysł 

rozważa. Oczywiście o rozwiązaniu umowy z firmą Eneris w tym zakresie, jeżeli chodzi o sektor 

nasz, piaty, który dotyczy gminy Łąck, Gostynin i Szczawin Kościelny. Jeśli chodzi o wystąpienie 

ze Związku, no to jest temat bardziej skomplikowany, ponieważ korzystamy ze ZGRP nie tylko w 

zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, ale i współpraca w innych obszarach, więc nie 

przekreślajmy z powodu jednego incydentu spowodowanego odbiorem wielkogabarytowych 

odpadów, przekreślamy współpracę w ramach ZGRP, to jest temat dużo szerszy i dużo szersza 

dyskusja na ten temat. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: Panie Wójcie, to nie jest skala mała, to jest skala większa, ponieważ z 

tego co wiem to Łąck, Szczawin i my, zostaliśmy tak załatwieni, Panie Wójcie to, nie jest taki 

malutki problem, to jest duży problem, bo do mnie wydzwaniają ludzie i to nie jest pojedynczy 

przypadek.  

Wójt: ja sobie zdaję sprawę, bo oni nie tylko do Pani dzwonią, ale do mnie też dzwonią. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: Panie Wójcie, ale to, że ja nie mówię otwarcie na sesji o tym, że skargi 

już wcześniej były, to nie znaczy, że nic się nie dzieje, bo pewne sprawy załatwia Pani Sołtys, bo ja 

z każdą duperelą też nie będę występowała na sesji i mówiła. Ale dzieją się rzeczy, moim zdaniem 

złe.  

Wójt: jeszcze raz podkreślam, trwają rozmowy w celu rozwiązania tego problemu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: może już żeby uciąć ta 

rozmowę, bo wszyscy już wiemy, dość precyzyjnie na czym problem polega i tu jeszcze można 

dyskutować na różne argumenty bardzo długo, ale chodzi o taką rzecz, że oczekiwania ze strony 

mieszkańców, Radnych, Sołtysów gminy, są takie, żeby śmieci były zabrane. Państwo to 

zanotowaliście, Pan Wójt tutaj deklaruje rozmowy z Zarządem Związku, który ma wpływ na firmę 

Eneris, żeby to usprawnić. I myślę, że na tym etapie, ta dyskusja powinna być zamknięta, bo tu już 

nic więcej się w tym zakresie pewnie wymyśleć nie da. Tylko chodzi później o rzetelną informację i 

Urzędu dla Radnych i Sołtysów i Związku Gmin, jak ta sprawa zostanie załatwiona i oby się nie 

zdarzała na przyszłość. 

Radna Ewa Michalska: jeśli mogę tylko na przyszłość na 2017 rok, to tam gdzie nie ma tych 

poremontowych, ale zwykłe gabaryty, to te gabaryty często zalegają tydzień, czy dwa. To są też 

jakieś uroczystości, święta, niezbyt fajnie to wygląda, ileś osób przyjeżdża na daną miejscowość 

mówi, a co tutaj, coś się dzieje? Potem opady deszczu, jeżeli jest to termin, to jest to termin, dany 

dzień, no rozumie, że jednego dnia, firma powinna to ustalić, że ileś taboru więcej i odebrać 

naprawdę jeden dwa dni. Bo później niezbyt fajnie to wygląda, zalega to potem dosyć długo,. 

Mówię tydzień, dwa to zalegało, już nie mówię o tych rozbiórkowych, ale te normalne gabaryty. 

Pracownik ZGRP: ciężko się tutaj nie zgodzić, faktycznie ten odbiór odbywał się znacznie po 

wyznaczonym terminie, który był wskazany w harmonogramach. W tej chwili Biuro Związku 

weryfikuje harmonogramy, które są przewidziane na 2017 rok i już takich małych odstępów czasu 

na pewno w realizacji zbiórki odpadów wielkogabarytowych nie będzie. 

Radny Mirosław Nowacki: ja jeszcze chciałem tylko powiedzieć, że przy odbieraniu tych 

gabarytów, żeby była dokonana też kosmetyka, bo jest po połamani tego wszystkiego bardzo dużo 

zostaje szkła, różnych drobnych rzeczy, co się wysypuje, jest to nieposprzątane, leży to na drodze, 

jest to jakieś niebezpieczeństwo. Omijają to samochody, na ulicach przeważnie. 

Pracownik ZGRP: zwrócimy jak najbardziej na to uwagę, firma, która odbiera odpady, jest 

zobowiązana uprzątnąć ten teren, jeżeli w wyniku załadunku powstaną jakieś… Ja też mam taki 

gorący apel do Państwa, jeżeli są zgłoszenia mieszkańców, bardzo proszę bezpośrednio kierować 

ich do nas. My widzimy zjawisko, gdzie bardzo dużo zgłoszeń nie trafia do nas, trafia bezpośrednio 

do firmy. Te zgłoszenia nie są realizowane w terminie, bądź w ogóle nie są realizowane. Po czasie 

dopiero trafiają do nas.  

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: my akurat mieszkamy przy drodze „60-

tce”, to jest krajowa i proszę Panią przez półtora tygodnia leżą te właśnie wszystkie gabaryty i 

niektóre są w rowach, tną trawę np. i to wszystko przemielają i my musimy chodzić i szukać swoich 

odpadów, bo Państwo nie zabieracie na czas, mówię półtora tygodnia. Po drugie Pani mi mówi, 



żeby wziąć do Państwa zgłosić, my zgłaszamy, ale Państwo mówicie, że macie przedstawiciela z 

firmy. Ja osobiście dzwoniłam i tak zostałam poinformowana, bo przez półtora tygodnia, nie było  

dnia, żeby po prostu ktoś nie dzwonił co dalej z tymi gabarytami. I tak to się wytworzyło i Państwo 

mówicie, żeby do Was zadzwonić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo, myślę, 

że tutaj ten proces komunikacji i w ogóle cały ten proces zostanie uaktywniony. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ogłosił 10-minutową 

przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: wznowił obrady po 10-

minutowej przerwie. 

 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz i Radny Szymon Szczypawka opuścili salę posiedzenia). 

 

Do punktu 5-go. 

Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy z analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo jak o 

roku taki punkt musi się znaleźć w porządku obrad. Odczytał informację Wojewody 

Mazowieckiego z dnia 5 października 2016r. odnośnie wyników analizy oświadczenia majątkowego 

Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy, która stanowi załącznik do protokołu oraz 

informację Urzędu Skarbowego w Gostyninie z dnia 14 października 2016r. odnośnie wyników 

analizy oświadczeń majątkowych Radnych Gminy, która stanowi załącznik do protokołu. Odczytał 

także protokół z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych, który również stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wójt: oświadczenia majątkowe za 2015 rok złożyli wszyscy pracownicy Urzędu Gminy Gostynin 

do tego zobowiązani (16 osób). Wszystkie osoby złożyły oświadczenia w terminie do 30 kwietnia. 

Jedno oświadczenie zostało przesłane do Wojewody Mazowieckiego (Wójta Edmunda 

Zielińskiego). Pozostałe oświadczenia poddano analizie. Po wnikliwej analizie nie stwierdzono 

nieprawidłowości. Jedno oświadczenie przesłano do Urzędu Skarbowego w Płocku ze względu na 

miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie majątkowe (Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Zwoleniu Tadeusza Fijałkowskiego). Pozostałe (14) do Urzędu Skarbowego w Gostyninie. W 

dniu 13.06.2016r. otrzymaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie zwrot kopii oświadczenia 

majątkowego Wójta Gminy Gostynin, celem publikacji w BIP-ie. W dniu 18.10.2016r. 

otrzymaliśmy z Urzędu Skarbowego w Gostyninie informację, o przeprowadzeniu analizy 

oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy. Nie stwierdzono nieprawidłowości w 

złożonych oświadczeniach majątkowych, mogących skutkować skierowaniem do kontroli do 

Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w Warszawie. Kopie oświadczeń majątkowych za 2015 rok 

zostały opublikowane w BIP-ie na stronie Gminy Gostynin. 

Radni informację przyjęli do wiadomości. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: odrzucenia wniosku z dnia 4 października 2016r. sołectwa Baby Górne – Zieleniec o 

zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2016r. 

Wójt: Szanowni państwo, myślę, że uzasadnienie do tego projektu uchwały wyczerpująco wyjaśnia, 

dlaczego tak się stało, po prostu ten wniosek został zbyt późno złożony. Gdyby ten wniosek został 

złożony przed ogłoszeniem przetargu na dostawę kruszywa i właśnie ten wniosek został 

uwzględniony w ramach całego zamówienia, w związku z tym jest wniosek o odrzucenie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 137/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

 



Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wyrażenia zgody na przyjęcie w użyczenie na okres 10 lat zabudowanej nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 70/3 o pow. 0,66 ha położoną na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 

Wójt: Szanowni Państwo, to jest kolejna remiza strażacka, którą przejmujemy w użyczenie, mając 

na celu, możliwości finansowania drobnych remontów, a jednocześnie szerszego udostepnienia dla 

społeczeństwa, żeby nie ograniczyć tylko dla druhów, ochotników straży pożarnej, ale również i 

innych stowarzyszeń działających na terenie sołectwa Gorzewo. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 138/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Wójt: dotyczy to sprawa złamanego świerka, podczas jakiejś wichury został złamany i po prostu 

trzeba ten pień usunąć, a żeby to zrobić trzeba najpierw zdjąć status pomnika przyrody. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 139/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie mienia z Zasobu Własności Rolnej Skarbu 

Państwa. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Uchwała nr 140/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Miałkówek, Lucień i Kazimierzów” 

zatwierdzonego Uchwałą Nr 301/XLVI/2006 Rady Gminy Gostynin z dnia 27 października 2006r. 

dla działki nr ewid. 112 w m. Miałkówek, gm. Gostynin. 

Wójt: tak jak jest tutaj w uzasadnieniu powiedziane dotyczy to jednej działki, gdzie właściciele tej 

działki wystąpili z wnioskiem, na podstawie umowy trójstronnej po uchwaleniu tej uchwały 

sfinansuje też to właściciel tej działki. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 141/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr 84/XVII/2015 z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: omówiła projekt uchwały. Szanowni Państwo najważniejsze 

zmiany, które dokonane są w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Gostynin, są to zmiany, 

które dotyczą przede wszystkim wyniku finansowego roku 2016 i związana jest z tym wynikiem 

kwota długu Gminy Gostynin. Pozwolę sobie bezpośrednio omawiać ta uchwałę ze zmianami 

budżetowymi, bo to się niewątpliwie ze sobą wiąże. Kwota długu Gminy Gostynin na rok 2016 

prognozowana ulega zmniejszeniu z kwoty 8.295.231,50zł do kwoty 5.778.106,50zł. To 

zmniejszenie czyli 2.517.125zł podyktowane jest 4 sytuacjami. Pierwsze jest to przede wszystkim 

zmiana realizacji przedsięwzięcia dotyczącego budowy budynku Urzędu Gminy wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. Zmiana tego przedsięwzięcia polega przede wszystkim na wydłużeniu 



lat realizacji tego zadania, tj. okresu przed zmianą 2015-2018, po zmianie ten okres wygląda 2015-

2019. I z tą zmiana łączą się zmiany dotyczące limity wydatków, a również, co za tym idzie limity 

zobowiązań na poszczególne lata. To jest przede wszystkim zniesienie kwoty 2mln. zł z budżetu 

roku 2016, w związku z niezrealizowaniem tej inwestycji w takim zakresie, jaki był zaplanowany w 

budżecie, to też powoduje zmniejszenie deficytu budżetu Gminy Gostynin właśnie o tę wartość. 

Kolejna zmiana, która wpływa na zmniejszenie deficytu, a tym samym na zmianę długu Gminy 

Gostynin, tj. wprowadzenie do budżetu środków dotyczących refundacji projektu europejskiego 

obszaru gospodarczego środków norweskich, tj. 40% zaliczki na zadanie termomodernizacja 

budynku szkoły w Białotarsku. Na ten moment mamy możliwość tylko uzyskania 40% zaliczki 

refundacji kosztów. Przypominam, że wartość zadania całego w tym budżecie to 1.700tys. zł. 

Oczywiście wystąpimy z refundacją o pozostałą część środków, będziemy się starali uzyskać te 

środki jeszcze w tym roku, pozostałą część, poza tymi 366tys. zł, to będzie jeszcze ponad 500tys. zł, 

nie mniej jednak nie mamy takiej pewności, czy te środki uda nam się uzyskać do końca roku, stąd 

też tylko zmniejszamy kwotę deficytu o wartość 366tys. zł. Uzależnieni jesteśmy również od 

realizacji tych zadań w ramach tego projektu od innych gmin, bo przypominam, że jest to projekt 

partnerski. Liderem w przypadku tego projektu jest gmina Wyszogród, ona ma mniej 

zaawansowane prace, jeśli chodzi o zadania w ramach tego programu i jeszcze gmina Bielsk i 

gmina Pacyna. Także tamte pozostałe jednostki mają część płatności dopiero na przyszły rok. Nam 

udało się zrealizować w tym roku, całość tego zadania, tzn. jest już na ukończeniu, stąd tez pewnie 

będziemy musieli poczekać na refundację środków, na pozostałą część do przyszłego roku. Nie 

mniej jednak już 366tys. zł jest to zaliczka, która najprawdopodobniej wpłynie do nas w tym 

tygodniu, dlatego tez pozwoliliśmy sobie o tą kwotę pomniejszyć deficyt planowany budżetu na 

koniec roku. Kolejna zmiana, która wpływa na deficyt i jego zmniejszenie to przede wszystkim 

oszczędności powstałe w wydatkach bieżących Gminy Gostynin i to takie znaczące, jeżeli chodzi o 

obsługę zadłużenia Gminy Gostynin, ponad 60tys. zł ponieśliśmy niższych kosztów od 

zaciągniętych kredytów i pożyczek w roku 2016. Przypominam, że wartość zabezpieczonej kwoty 

na ten cel to było 160tys. zł, w tej chwili 60tys. zł już możemy zdjąć z budżetu, ponieważ do 

obecnego momentu, do dzisiaj, nie zaciągnęliśmy żadnego kredytu na finansowanie zadań 

inwestycyjnych, czy też spłatę zadłużenia z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. To 

niewątpliwie też przedkłada się na możliwości finansowe i planowanie budżetów lat kolejnych, 

ponieważ wykonanie budżetu na koniec roku i dwa lata wstecz, czyli trzy lata budżety mają wpływ 

na prognozowanie przyszłych budżetów. I jeszcze jedna zmiana, wczoraj zapomniałam o tym 

powiedzieć na komisji, oczywiście macie to Państwo w WPF zawarte i w objaśnieniach, staramy się 

bardzo szczegółowo te wszystkie zmiany omawiać 57.125zł, taka kwotę umorzeń udało nam się 

uzyskać z pożyczki zaciągniętej w 2006r. na zadanie „Rozbudowa sieci wodociągowej i 

kanalizacyjnej na terenie Gminy Gostynin”. Także uzyskaliśmy już potwierdzenie tego umorzenia, 

podpisaliśmy umowę w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i też możemy taka kwotę 

sobie zdjąć już z długu 57.125zł. W te pożyczki na zadania wodociągowe i kanalizacyjne, są na 

preferencyjnych warunkach i widzimy też, że warto z nich korzystać, do tej pory już praktycznie w 

ostatnich 4 latach bodajże udało nam się około 1mln. zł uzyskać umorzenia, jeżeli chodzi o 

pożyczki zaciągane w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Póki co 

nie ma zmian, jeżeli chodzi o tendencję udzielania tych pożyczek dlatego też w przyszłych 

budżetach, jeżeli będziemy realizować zadania wodociągowe i kanalizacyjne, a takie planujemy już 

w projekcie budżetu na 2017 rok, będziemy korzystać z tej formy pomocy. Tak jak powiedziałam, 

kluczowe zmiany w WPF, to są wszystkie zmiany, które dokonało się w budżecie gminy do 

obecnego momentu, bo ostatnia zmiana nastąpiła w sierpniu, więc w tym WPF objęte są wszystkie 

zmiany po stronie dochodów, wydatków, czy też przychodów i rozchodów do obecnego momentu. I 

niewątpliwie taka dużą zmianą, która jest dokonana w budżecie gminy, to są zmiany dotyczące.., po 

stronie dochodowej, jeszcze wrócę do strony dochodowej, to wszystkie zmiany dotyczą, jak gdyby 

korekty dochodów uzyskanych w związku z realizacją budżetu. Na poszczególne działy, jak one się 

przedstawiają, to nie będę tutaj Państwu szczegółowo omawiała, bo Państwo to doskonale znacie. 

Jednak po stronie wydatków główne zmiany dotyczą zmian dokonanych przez sołectwa, dotyczące 



funduszów sołeckich. Tutaj też apelujemy, żeby po prostu te zmiany dokonywać, jeżeli jest taka 

konieczność, jak najwcześniej, ponieważ gro wniosków wpłynęło do nas w miesiącu wrześniu i 

październiku i to może po prostu nam utrudnić realizacje powyższych zadań do końca roku, bo 

różne prace wiążą się z różnymi trudnościami, więc może czasami nam aura pogodowa 

przeszkodzić w realizacji, a szkoda by było, dlatego, że 40% miało być na przyszły rok refundacji, 

ale też już dostaliśmy informację od Wojewody Mazowieckiego, że nastąpi korekta, źle oszacowano 

skutki tej ustawy podwyższenia tego procentu, więc z 40% na 34% już spadamy. W roku 2018 

kiedy będziemy się ubiegać o refundację środków. Jakie zmiany to też nie będę dokładnie 

przytaczała, powiem tylko jakie sołectwa dokonały zmian i które są ujęte, bo wiemy, że jeden 

wniosek uległ odrzuceniu w poprzedniej uchwale. Te zaakceptowane i zgodne z przepisami prawa i 

ujęte w zmianach w budżecie są zmiany wniosków sołectwa Belno-Pomarzanki, Sokołów, 

Gorzewo-Marianów, Bierzewice, Rębów i Kozice-Polesie. Myślę, że są to wszystkie zmiany, które 

są zawarte tutaj w uchwale budżetowej i w WPF. Na największą uwagę, to zasługuje fakt, iż drugi 

raz w tym roku zmniejszamy kwotę deficytu. Raz na sesji w miesiącu sierpniu dokonano takiej 

zmiany i w tej chwili też z 3.960tys. zł planowany deficyt przed zmianą na koniec roku 2016, po 

tych zmianach wynosi 1.500tys. zł. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 142/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 143/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na rok 2017. 

Wójt: Szanowni Państwo, cenę żyta, jako odstawę wymiaru podatku rolnego, tak, jak inne 

wszystkie podatki, proponujemy pozostawić na poziomie roku 2016. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja jeszcze tylko dodam, bo dzisiaj na gorąco otrzymaliśmy też 

jeszcze opinię Mazowieckiej Izby Rolniczej, bo zawsze sobie pozwalamy wysłać projekt uchwały 

Rady miny w sprawie obniżenia ceny żyta do opinii do Mazowieckiej Izby Rolniczej w ramach 

dobrej współpracy oczywiście i również mamy tutaj pozytywną opinię. Nie jest to opinia wiążąca, 

nie mniej jednak zawsze podlega taka uchwała uzgodnieniu z Mazowiecką Izbą Rolniczą. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 144/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 14-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2017 obowiązujących na 

terenie Gminy Gostynin. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak jak wspomniał Pan Wójt, jak i 

również Pani Skarbnik na wczorajszych komisjach, podatki pozostają na poziomach roku 2016.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja tylko dodam, z pominięciem pozycji, tam gdzie były stawki 

maksymalne ulegają obniżeniu o wartości maksymalne, które uległy obniżeniu o niecały 1%. W 

trzech pozycjach, pozwolę sobie odczytać, bo będą niższe niż w ubiegłym roku, bo i tak były 

maksymalne.  

Dotyczy podatku: 

- od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – 10,59 zł od 1m2 powierzchni użytkowej, w tym 



roku było 10,68zł. 

- budynków związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 

działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 4,61 zł od 1m2 

powierzchni użytkowej, a było 4,65 zł. 

- w przypadku gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, pod wodami 

powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników 

sztucznych – 4,54 zł od 1 ha powierzchni, a było 4,58 zł. 

W związku z obniżeniem maksymalnych stawek podatkowych, również te stawki uległy obniżeniu, 

pozostałe są na niezmienionym poziomie roku 2016. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 145/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 15-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2017 rok oraz 

zwolnień od tego podatku. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak jak również mówiła Pani 

Skarbnik, nie ma zmian w tej uchwale. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 146/XXV/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 16-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt informacji w 

sprawie: średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku leśnego. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt informacji.  

Informacja została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja tylko dodam, że to skutkuje niższym podatkiem podatku leśnego, 

ponieważ spadła cena sprzedaży drewna ogłoszona przez Nadleśnictwa było 42,19 zł za ha, teraz 

będzie 42,02 zł za ha. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 147/XXV/2016 została przyjęta 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Zygmunt Kieplin opuścił salę posiedzenia). 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: zatwierdzenia taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Wójt: Szanowni państwo tylko tytułem uzupełnienia dla Państwa Sołtysów, że stawki opłat za wodę 

i za ścieki pozostają na poziomie roku 2016. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 148/XXV/2016 została przyjęta 10 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 19-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 



Komisja Budżetu i Finansów: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 20-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Wójt: Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o równanie dróg, oczywiście po ostatnich deszczach wiemy, 

ze te drogi mocno się posypały, pojawiły się liczne dziury, które należy załatać w jakiś sposób. 

Oczywiście jeszcze w tym tygodniu dokonamy takiego przeglądu dokładnego, żeby te najpilniejsze, 

najbardziej dokuczliwe odcinki dróg spróbować ratować, poprzez równanie i wałowanie plus 

uzupełnienie dziur. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Marioli Dan - Liberadzkiej udzielił Wójt Gminy Gostynin 

Edmund Zieliński: 

To chodzi o ten wyjazd z Rogożewka? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: naprzeciwko nas z Rogożewka tam z tej drugiej części. On przez 

jakiś czas był dobry, ale teraz uległ pogorszeniu i wymaga naprawy. 

Wójt: tak, tak, już wiem. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Marka Kołodziejskiego udzielił Wójt Gminy Gostynin 

Edmund Zieliński: 

Odnośnie tego uzupełnienia, to dokonamy przeglądu i jeszcze w jakimś trybie pilnym trzeba 

zareagować. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Jolanty Sulma udzielił Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: 

Tak samo tutaj Pani Sulma droga Feliksów.  

Natomiast umieszczenie drogi Skoki w przyszłorocznym budżecie, rozważymy. 

 

Do punktu 21-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXIV Sesji Rady Gminy został przyjęty 11 głosami za. 

 

Do punktu 22-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo wszystkie 

pisma, które są kierowane do Rady są oczywiście przekazywane Państwu Radnym za 

pośrednictwem poczty elektronicznej. Ale, żeby to miało też odzwierciedlenie, że tematy są Radzie 

znane, ja tylko sygnalnie odczytam treść pism, które trafiły do Rady. Pisma są załącznikami do 

protokołu. 

Sołtys wsi Baby Górne-Zieleniec, w sprawie zmiany przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego. 

To zostało dzisiaj rozstrzygnięte w uchwale, którą, żeśmy podejmowali. 

Rada Sołecka miejscowości Jaworek, zwraca się z uprzejma prośbą o uwzględnienie w wydatkach 

inwestycyjnych Gminy Gostynin na rok 2017, inwestycji pn. „Budowa drogi asfaltowej w m. 

Jaworek”, oczywiście jest tutaj uzasadnienie i deklaracje. 

Mieszkańcy, Sołtys i Rada Sołecka w Podgórzu, zwraca się z prośbą do Rady Gminy, o wykonanie 



oświetlenia na bardzo niebezpiecznych zakrętach we wsi przy posesjach nr 37, 38 i 38a, oraz 

zamontowania dwóch opraw ulicznych na słupach przy posesji nr 1 i 2 w m. Podgórze i dalej 

uzasadnienie. 

Sołtys sołectwa Kiełpieniec, Mniszek, Skoki, dotyczy modernizacji drogi we wsi Kiełpieniec 

położenie dywanika, dalej uzasadnienie. 

Sołtys sołectwa Kiełpieniec, Mniszek, Skoki, dotyczy modernizacji drogi we wsi Skoki, położenie 

dywanika w 2017 roku, dalej uzasadnienie.  

Temat, który do nas wraca, odnośnie podziału Polski w województwie opolskim. To Państwo też 

macie na swoich tabletach. 

Następne pismo, Komenda Powiatowa Policji w Gostyninie, zwraca się o zabezpieczenie środków 

w wysokości 36tys. zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu jednego pojazdu osobowego 

oznakowanego, chodzi o poprawę bezpieczeństwa na terenie gminy.  

Sołtys wsi Bierzewice, wniosek do budżetu na 2017 rok, zwraca się z prośbą o ujęcie inwestycji 

„Modernizacji drogi we wsi Bierzewice”, tj. położenie dywanika asfaltowego na odcinku od drogi 

gminnej do Państwa Zakrzewskich. 

Mieszkańcy wsi Bolesławów również proszą o niezwłoczną „Modernizację drogi gminnej w m. 

Bolesławów” i zabezpieczenia na ten cel środków budżetowych gminy Gostynin, również z 

uzasadnieniem. Do tego wystąpienia również jest podłączone pismo, które zostało skierowane, 

podobnej treści, do Starosty Gostynińskiego. 

Mazowiecki Urząd Wojewódzki, w osobie Wojewody, jak gdyby zwraca się tutaj informacyjnie, z 

taką jak gdyby informacją dotyczącą współpracy na ładzie prawno-legislacyjnym. 

Starosta Gostyniński Powiat Gostyniński przystępuje do opracowania planu budowy i przebudowy 

dróg powiatowych na lata 2017- 2020. W związku z powyższym proszę o podanie dróg kategorii 

powiatowej lub ich odcinków, które dla Gminy Gostynin są priorytetem w zakresie potrzeby 

przebudowy/budowy z uwzględnieniem ich stanu technicznego i potrzeb komunikacyjnych 

mieszkańców. Jednocześnie proszę o rozważenie możliwości wsparcia finansowego Powiatu 

Gostynińskiego w wykonaniu powyższych zadań. Zakres rzeczowy jak i finansowy proszę 

przedstawić w rozbiciu na w/w lata. Odpowiedź proszę przesłać do dnia 28 października br. 

Oczywiście Pan Wójt sprawą się zajął. 

Następny temat to jest, Fabryka Aktywności Młodych, po raz drugi już zwraca się o włączenie do 

uchwały budżetowej gmin w całej Polsce, zmierzających do tego, aby każda gmina uwzględniła w 

swoich planach budżetowych kwestię finansowania działań wolontarystycznych.  

My oczywiście w tym uczestniczymy. 

Pismo, stanowisko Związku Gmin Śląska Opolskiego wobec rządowego projektu ustawy 

dotyczącej likwidacji gimnazjum i przewidywanych skutków likwidacji gimnazjów w gminach 

członkowskich. 

Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Gostyninie, również zwraca się do nas o 

zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 22tys. zł. 

Wójt: wystąpili z prośbą o zabezpieczenie kwoty 5tys. zł ze strony gminy, gdyż ma być realizowany 

program, który jest standardowo opracowany przez Ministerstwo Edukacji Narodowej w wysokości 

22tys. zł, a to nie wystarcza. Na zorganizowanie takiej, jedno z mieszkań w tej obecnej Komendzie 

ma być adaptowane na taką salę ćwiczeń, gdzie mają być organizowane zajęcia dla dzieci i 

młodzieży, jak zachować się podczas pożaru. W tym danym mieszkaniu będą imitacja jakiegoś 

ognia. Jak dziecko, jak młodzież ma się zachować, jak zgłosić to na Państwową Straż Pożarną. 

Takie zajęcia typowo dydaktyczne dotyczące symulacji jakichś zdarzeń. W mieszkaniu powstaje 

pożar, jaki się ma dziecko zachować. To byłaby edukacja skierowana oczywiście do wszystkich 

naszych szkół gminnych, jak i z terenu całego powiatu gostynińskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: do Rady Gminy pismo Dyrektora 

ZSPiG w Solcu zwraca się z prośbą o zarezerwowanie środków w budżecie gminy niezbędnych 

inwestycji, właśnie dla tej szkoły na rok 2017. Macie to również Państwo na swoich tabletach.  

Następna informacja Biuro ZGRP informuję, iż w dniu 3 listopada 2016r. Zgromadzenie ZGRP 

uchwaliło zmianę wysokości składki członkowskiej dla członków gmin. Nowa stawka zostaje 



wprowadzona od 1 stycznia 2017r. w wysokości 0,17zl miesięcznie liczonych na statystycznego 

mieszkańca gminy. W związku z tym prosimy o dokonanie stosownych zapisów w budżecie gminy 

na 2017r. 

Wójt: Szanowni Państwo, ja chciałem się odnieść, jeżeli chodzi o wskazanie najważniejszych 

odcinków dróg powiatowych, jako pilnych do realizacji. Oczywiście my uważamy, że wszystkie 

drogi powiatowe wymagają natychmiastowej jakiejś tam reakcji i modernizacji, więc takim pismem 

wczoraj skierowanym do Starostwa takie stanowisko zajęliśmy, że uważamy, że wszystkie drogi, bo 

nie jesteśmy wstanie wskazać tych najbardziej pilnych, bo one wszystkie są ważne. Natomiast jeżeli 

chodzi o wsparcie finansowe nie zadeklarowałem oczywiście, ja jako Wójt, ani w imieniu Państwa, 

jako Radnych jakichkolwiek pomocy na określone odcinki dróg. Niech najpierw Starostwo ujmie w 

swoim budżecie określony odcinek, jakiejś tam drogi i zwróci się do nas ewentualnie o pomoc i 

wtedy rozważymy na tym etapie, gdzie Starostwo już przyjmie w swoim budżecie określoną drogę, 

wtedy rozważymy, ewentualną pomoc finansową w tym zakresie.  

W związku z tymi zmianami wcześniejszymi w uchwale budżetowej, gdzie zabezpieczyliście 

Państwo środki na zakup samochodu służbowego. Chciałem poinformować, że dokonałem takiego 

zakupu samochodu Citroen Berlingo, który stoi w tej chwili na parkingu, dzisiaj postaram się go 

zarejestrować, za kwotę 26.400zł, jest to rocznik 2010.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ilu osobowy? 

Wójt: 7-osobowy. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: przypominam, chociaż do informacji, że na terenie gminy Gostynin 

odbywają się kontrole podatkowe, więc jeżeli by pytali, bo bezpośredni kontakt mają mieszkańcy z 

Państwem, to takie kontrole się odbywają. Będą się odbywały systematycznie, w różnych częściach 

gminy, więc jeżeli ktoś by się chciał jeszcze sam opodatkować, wiedząc, że coś ma 

nieopodatkowane, to oczywiście w każdej chwili może skorygować swoje deklaracje sam, zanim po 

prostu, my, jako organ podatkowy dokonamy takiej kontroli. Także jeżeli będziecie mieli Państwo 

informacje, to tak, na terenie gminy Gostynin kontrole podatkowe są jak gdyby już w terenie 

realizowane. Także prosiłabym też o przekazanie takich informacji, będzie łatwiej jeżeli sami 

mieszkańcy, a wiemy z kontroli, że niektórzy wiedzą, że nie dopełnili pewnych obowiązków, więc 

jak gdyby jest na to czas i po prostu prosiłabym, żeby przekazać taką informację, że będą kontrole 

w zakresie.. W tej chwili się odbywają kontrole w podatku od nieruchomości, czy też od 

działalności gospodarczych, także tutaj taka informacja dla Państwa. 

Wójt: ja tylko dodam, to jest zadanie obligatoryjne, które nas.., jakaś wycinka co rok powinna być 

poddawana kontroli. Dlatego nie jest to jakiś najazd na podatników, tylko planowane kontrole, które 

co roku powinniśmy realizować. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: i realizujemy. 

 

Do punktu 23-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 12.10 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Dyrektorom szkół, 

Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXV 

Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 


